
Формирање  власти  ове  године
је  неопходно  како  би  се
обезбиједио  наставак  реформи
у Брчком

Брчко Дистрикт је на путу да успостави нови имиџ као покретач
реформи у Босни и Херцеговини, а  тиме би омогућио грађанима и
грађанкама Дистрикта квалитет живота и економске прилике које
заслужују, изјавио је први замјеник високог представника и
супервизор за Брчко Дистрикт Мајкл Скенлан.

Данас је објављен први тендер за модернизацију Луке. Јуче су
брчанске  власти  одржале  конструктиван  састанак  са
представницима Свјетске банке о томе како Дистрикт може да се
укључи у низ инфраструктурних пројеката у оквиру „Програма
интегрисаног развоја ријечних коридора Саве и Дрине“. Јуче су
такође направљени кораци за наставак израде квалитетног закона
о сукобу интереса по европским стандардима са сврсисходним
посљедицама за евентуалне прекршиоце. Скупа са новим Законом о
буџету,  Законом  о  удружењима  и  фондацијама,  те  онлајн
Регистром јавних званичника, то ће бити један од кључних алата
како би се обезбиједило транспарентно и фискално одговорно
трошење јавних средстава за добробит цијеле заједнице.

Надаље, Влада у техничком мандату активно ради са међународним
партнерима на широком спектру иницијатива које се очекују на
прољеће како би се убрзала примјена пракси доброг управљања,
реформа јавне управе, развој инфраструктуре те иницијативе за
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олакшавање пословања чиме би се у Дистрикт привукли добро
плаћени послови у приватном сектору.

„Да би се брзо остварило ово велико буђење Брчко Дистрикта,
нова скупштина и власти морају да буду формирани ове године.
Зато је вријеме да странке постигну договор и остану при свом
опредјељењу  да  одрже  инаугуралну  сједницу  Скупштине  Брчко
Дистрикта прије 25. децембра. Радујем се прилици да сљедеће
седмице дођем у Дистрикт како бих присуствовао тој сједници,“
додао је супервизор Скенлан.

(Фотографија на насловној страници: архив ОХР-а)


